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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till utbildningsminister Gustav Fridolin (MP)

2016/17:1115 Rättvisa betyg

I maj 2016 presenterade Skolverket en utvärdering av den betygsskala som 
infördes av alliansregeringen. Utvärderingen visade att lärarna var positiva till 
att det har införts fler betygssteg eftersom det möjliggör en mer rättvis 
bedömning. Men mer än hälften av lärarna framhöll också att det finns problem 
med att uppnå en likvärdig betygssättning. I sin rapport presenterade därför 
Skolverket några förslag till förbättringar. Vissa förslag var av karaktären att de 
kunde börja användas redan till sommaravslutningen 2016 medan andra förslag 
krävde ett beslut från regeringen. 

Efter kontakt med Skolverket (den 22 mars 2017) kan jag konstatera att de ännu 
inte har getts något ytterligare uppdrag i denna viktiga fråga. Så trots att 
ytterligare ett skolår snart har förlöpt har regeringen inte tagit ställning. Det är 
minst sagt förvånande då betygssättning är myndighetsutövning och då våra 
skolelever fortsatt riskerar att drabbas av orättvisa betyg.

Med hänvisning till ovanstående vill jag fråga utbildningsminister Gustav 
Fridolin:

 

Varför har utbildningsministern ännu inte presenterat ytterligare förslag  
för att betygen ska blir mer rättvisa och när vi kan förvänta oss att så ska ske?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-03-25
Besvaras senast
2017-04-05 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


